

匯蝶之友/的士司機從業員總會-入會及活動申請表格

1. 個人資料

入會編號: _____

1.1 姓名 : 姓 _____ 名 _____ (男 / 女)

1.2 地址 : _____

(相片一張)

1.3 電話 : _____ 緊急聯絡人電話: _____

1.4 身份証號碼: _____ 出生日期: _____年____月____日

1.5 請剔 符合閣下的個人背景:

長者 50 歲或以上 18 歲或以下青少年 7 年或以下新來港人士 離異家庭

獨居人士 低收入人士(包括綜援及低於家庭入息中位數者) 長期病患

社區無助者 義工

1.6 選民登記: 已登記選民 非登記選民

1.7 的士車牌號碼: _____ (如適用)

2. 同意入會

2.1 本人已滿 18 歲願意加入匯蝶公益有限公司(簡稱“匯蝶公益”)和的士司機從業員總會(簡稱“的總”)成為普通會員,並同意遵從有關入會規章和章程,詳細資料列於網址 www.butterflyers.net。 同意 不同意

2.2 願意加入義工工作 願意 不願意

3. 參加活動內容

活動名稱 : _____ 日期/時間 : _____

參加費用 : \$ _____ 已付 未付

4.* 申請者未滿 18 歲 (*請刪去不適用者)

倘若申請者未滿 18 歲,則需由父母或監護人簽名同意入會/活動之申請。

父母 / 監護人姓名: _____ 性別: _____

聯絡電話: _____ 與申請人關係: _____

父母 / 監護人簽名: _____ 日期: _____

5. 一般入會條款需知

5.1 本人在參與任何匯蝶或的總的活動之時,必定遵從一切活動指引和保持秩序,以協助一切活動順利完成。匯蝶之友屬於匯蝶公益有限公司的普通會員。

5.2 匯蝶和的總可隨時更改任何規章和守則。

5.3 匯蝶和的總可以保存個人資料作統計和內部分析之用,也可以與合作機構共同使用。

5.4 匯蝶和的總有絕對權隨時取消本人的會籍。本人亦可以一個月書面通知退會。

5.5 其他一般條款參考 www.butterflyers.net。

5.6 未滿 18 歲只能申請匯蝶會員

申請人簽名: _____ 日期: _____

只供內部填寫:

申請: 批准 拒絕 日期: _____

備註: _____ 主任簽名: _____

**Butterflyers Association/Taxi Drivers & Operators Association-
Membership/Activity Enrollment Form**

Membership No. :

1. Personal Details

1.1 Name : Sur. _____ First _____ (M / F)

1.2 Address : _____

1.3 Tel. : () _____ Emergency contact no. _____

1.4 HKID No. : _____ () D.O.B. : _____ YYYY _____ MM _____ DD

(Affix Photo Here)

1.5 Please tick accordingly:

Senior (50 y/o or above) Young Adult* (18 y/o or under) Child* (7 y/o or under) New Immigrant

Divorced Family Single Household Low-income Family (includes those receiving Comprehensive Social Security Assistance (CSSA)) Chronic-illness Misc. Underprivileged Volunteer

1.6 Registered Voter Status: I AM a registered voter I AM NOT a registered voter

1.7 Taxi License plate no. _____ (if applicable)

2. Agreement to Join Membership

2.1 I am 18 years of age, and I am willing to join the Butterflyers Association Ltd and Taxi Drivers & Operators Association Ltd. as an ordinary member. I agree to abide by the relevant terms of rules and agreement for membership purposes. The details of Terms of Agreement can also be found on the website: www.butterflyers.net.

Agree Disagree ***Proceed to section 4 below if you are 18 years old or under.**

2.2 I am willing to be a volunteer for future Butterflyers events/projects. Agree Disagree

3. Activity Details

Name of Event : _____ Date /Time: _____

Participation Fee : \$ _____ Paid Unpaid

4.* For applicants who are 18 or below

Parent(s) /Guardian Name: _____ Gender: _____

Telephone No. : () _____ Relationship: _____

Parent(s) /Guardian's Signature: _____ Date: _____

5. General Terms of Membership

5.1 I agree to follow all the activity guidelines when participating in any events hosted by the Butterflyers Association and Taxi Drivers & Operators Association.

5.2 The Butterflyers Association and Taxi Drivers & Operators Association reserves the right to amend the rules and regulations at any time and without further notice.

5.3 The Butterflyers Association and Taxi Drivers & Operators Association may retain personal data for analytical purposes and may be used by third-party organizations for event enrollments. (E.g, travel management, shipping of goods, etc.)

5.4 The Butterflyers Association and Taxi Drivers & Operators Association reserves the right to cancel my membership at anytime without notice.

5.5 I can relinquish my membership given a one-month's written notice.

5.5 Other general terms and conditions can be found at www.butterflyers.net °

5.6 Under 18 years old only apply for the Butterflyers Association.

Applicant's Signature: _____ **Date :** _____

只供內部填寫 :

申請 : 批准 拒絕 Date: _____

Remarks : _____ Signature : _____